



25 years 25 Jahre Yellow Rose Augsburg

Christl Hannig, President, Yellow Rose Augsburg

It all began in September 1989 with an entry in the winter semester's schedule of the adult education center Augsburg (VHS). The "American Square Dance" course resulted in a class which was graduated in May 1990.

The meetings of members of the VHS Square Dance Group took place on 4th July 1990 and the club "Yellow Rose Augsburg" was founded as a division of the DJK Göggingen with 13 members and Martin Haltmayer as president and Mickey Braithwaite as club caller.

In September 1990 the first club night took place. Due to intensive advertisement the Yellow Roses were able to pursue their wonderful hobby with many guests at various dance places.

From 1993 to 1999 Günther Geilke took over as president and led the club with heart and soul. Peter Ehle followed him in 1999, then Brigitte Zimmer in 2002, Heidemarie Vogt in 2009 and Christl Hannig in 2011.

From 1994 to 2001 Rudi Mennes called for the YR and from 1999 Björn Grimm acted as second caller.

From 2001 to 2004 Andre and Roman Zawidzki were second callers, Trixi Hoffmann from Nov/Dec 2006 and since 2004 Chris Fleck inspires us with his beautiful singing voice!

Since 2003 up to now we are able to dance some PLUS and Rounds in the beautiful hall of the DJK Göggingen.

In 1991 we were able to start our first Round Dance Class with Jürgen Müller of the Tamara Twirlers, Munich. The Round Dance Group was taken over by Heidi Mennes in 1992 and is still existing. In 2004 Birgit Genter-Zawidzki and Eva

Es begann im September 1989 mit einem Eintrag im Heft des Wintersemesters der Volkshoch-Schule Augsburg (VHS) als „American Square Dance“ und daraus ergab sich eine Klasse, die im Mai 1990 graduiert wurde.

Am 04.07.1990 fand die Mitgliederversammlung der VHS-Square Dance Gruppe statt und es wurde der Verein „Yellow Rose Augsburg“ als Abteilung der DJK-Göggingen mit Martin Haltmayer als Präsident und Mickey Braithwaite als Clubcaller mit insgesamt 13 Mitgliedern gegründet.

Im September 1990 war der erste Clubabend und mit viel Werbung konnten die Yellow Roses mit vielen Gästen an wechselnden Tanzplätzen ihrem schönen Hobby nachgehen.

1993 - 1999 übernahm Günther Geilke das Amt des Präsidenten und führte den Club mit Herz und Seele. Ihm folgten Peter Ehle 1999, Brigitte Zimmer 2002, Heidemarie Vogt 2009 und Christl Hannig 2011.

Ab 1994 - 2001 callte Rudi Mennes für die YR, als Vice-Caller Björn Grimm 1999.

Von 2001 – 2004 Andre/Roman Zawidzki, Vice-Caller Chris Fleck ab 2003, Trixi Hoffmann im Nov./Dez. 2006, seit 2004 Chris Fleck, der uns mit seiner herrlichen Singstimme immer wieder begeistert!

Seit 2003 bis heute können wir in der schönen Halle der DJK Göggingen, Pfarrer-Bogner-Str. 22 Mainstream, ein wenig Plus und Round tanzen.

1991 konnte auch eine erste Round Dance Class mit Jürgen Müller von den Tamara Twirlers, München gestartet werden. Die Round Dance Gruppe wurde 1992 von Heidi Mennes übernommen und besteht heute noch. 2004 halfen Birgit Genter-Zawidzki und Eva Kuhn kurzfristig immer wieder aus!

Kuhn continuously helped on short notice.

Only lately Heidi Mennes received help from Generos Jürgen Weber and Birgit Haltmayer.

Currently our club has 58 Square and Round Dancers and we are always delighted to appear at our spring exhibition, at the Augsburg Plärrer Parade or fill the breaks of the country bands on the Friedberg Fair with Square Dance and a lot of fun and joy.

In 2007, our first Summertime Special took place and more Specials followed in 2008, 2011, 2012, 2013 and 2014.

In 2005, we celebrated our 15th anniversary, 2010 our 20th and on 1st August 2015 we will celebrate our 25th jubilee.

We hope that the weather will not be too hot and of course we would like to welcome many guests!

Transl.: Claudia Burger

Vor kurzem bekam Heidi Mennes Verstärkung durch Generos Jürgen Weber und Birgit Haltmayer.

Unser Club besteht derzeit aus 58 Square- und Round Dancern und wir freuen uns immer wieder, bei unserer Frühjahrsausstellung auftreten zu können, am Augsburger Plärrerumzug mitzuwirken und die Pausen der Countrybands am Friedberger Volksfest (Edit: Friedberg grenzt an den Osten der Stadt Augsburg) mit viel Spaß und Freude mit unseren Squaredancern ausfüllen zu dürfen.

2007 fand unser 1. Summertime Special statt, weitere Specials folgten 2008, 2011, 2012, 2013, 2014.

2005 feierten wir unser 15jähriges, 2010 unser 20jähriges Bestehen und am 01.08.2015 werden wir unser 25jähriges Jubiläum feiern.

Wir hoffen auf nicht allzu heisses Wetter und freuen uns natürlich auf viele Gäste!!